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Protokół z posiedzenia Rady Wydziału Nauk Ekonomicznych z dnia 26.02.2020 

 

Porządek obrad Rady Wydziału na posiedzeniu w dniu 26.02.2020 roku: 

1. Wręczenie dyplomu stypendystce Ministra Nauki i Szkolnictwa Wyższego  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

2. Przyjęcie porządku Rady Wydziału – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 15 stycznia 2020 roku  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

4. Informacje dziekana – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

5. Podział środków BST i zasady wyróżniania za osiągnięcia naukowe  

– ref. prof. dr hab. J. Kudła 

6. Przedłużenie zatrudnienia dr hab. Małgorzaty Kalbarczyk na stanowisku adiunkta  

(w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

7. Przedłużenie zatrudnienia dr Anny Kukli-Gryz na stanowisku adiunkta w wymiarze  

½ etatu (w grupie pracowników dydaktycznych) w Katedrze Mikroekonomii  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

8. Przedłużenie zatrudnienia dr. Jana Witajewskiego-Baltvilksa na stanowisku adiunkta  

(w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Mikroekonomii  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

9. Zatrudnienie dr. hab. Jana Fałkowskiego na stanowisku profesora uczelni (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Politycznej  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek  

10. Zatrudnienie dr hab. Renaty Gabryelczyk na stanowisku adiunkta ( w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Informatyki Gospodarczej i Analiz 

Ekonomicznych – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

11. Zatrudnienie dr hab. Katarzyny Śledziewskiej na stanowisku profesora uczelni (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu 

Zagranicznego – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

12. Zatrudnienie dr. hab. Piotra Wójcika na stanowisku adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Zakładzie Finansów Ilościowych – ref. prof. dr hab. 

J. J. Michałek 

13. Sprawy różne. 
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Usprawiedliwienia nieobecności nadesłali: 

• Dr hab. Ewa Aksman 

• Dr hab. Anna Bartczak, prof. ucz. 

• Prof. dr hab. Andrzej Cieślik 

• Prof. dr hab. Mikołaj Czajkowski 

• Szymon Dederko 

• Ewa Domańska 

• Prof. dr hab. Dariusz Dziuba 

• Katarzyna Gastołek 

• Dr Jarosław Górski 

• Dr hab. Marcin Gruszczyński 

• Dr hab. Jan Hagemejer, prof. ucz. 

• Dr hab. Paweł Kaczmarczyk 

• Dr hab. Olga Kiuila 

• Michał Kowalik 

• Dr Grzegorz Kula 

• Dr Beata Łopaciuk-Gonczaryk 

• Prof. dr hab. Wojciech Maciejewski 

• Dr hab. Dominika Milczarek-Andrzejewska 

• Julia Morow 

• Dr Maria Ogonek 

• Prof. dr hab. Krzysztof Opolski 

• Katarzyna Pawłowska 

• Ewelina Plachimowicz 

• Dr hab. Bartłomiej Rokicki 

• Prof. dr Oded Stark 

• Dr hab. Urszula Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. 

• Anna Wiejacka 

 

Ad. 1. 

Dziekan J. J. Michałek i dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. wręczyli dyplom oraz złożyli 

serdecznie gratulacje stypendystce Ministra Nauki i Szkolnictwa Wyższego p. Marii Mikos. 
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Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. poinformowała, że p. Maria Mikos jest absolwentką 

studiów I stopnia na naszym Wydziale oraz studentką studiów II stopnia na kierunku Data 

Science and Business Analytics, a także złożyła wniosek o przyznanie Diamentowego Grantu. 

 

Ad. 2. 

Porządek Rady Wydziału został przekazany wcześniej pracownikom WNE. 

Porządek Rady Wydziału został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 3. 

Protokół z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 15.01.2020 jest zamieszczony na stronie WNE. 

Protokół Rady Wydziału został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 4. 

Od czasu ostatniego posiedzenia Rady Wydziału odbyły się dwa posiedzenia Senatu UW w 

dniu 22 stycznia oraz 19 lutego 2020 roku. 

Na posiedzeniu styczniowym Senatu najwięcej czasu poświecono prezentacji przyszłych 

działań w ramach Inicjatywy Doskonałości na Uniwersytecie Warszawskim (materiały na ten 

temat zostały przesłane do członków Rady Wydziału przed obradami). Działania Inicjatywy 

będą prowadzone w ramach pięciu Priorytetowych Obszarów Badawczych (POB) oraz 

działań o charakterze horyzontalnym, na które Uniwersytet będzie otrzymywał 

dofinansowanie w wysokości 70 mln zł rocznie. WNE będzie zaangażowany w POB 5 (W 

poszukiwaniu regionalnych rozwiązań dla globalnych wyzwań) oraz prawdopodobnie w POB 

3 (Wyzwania petabajtów). Dziekan J. J. Michałek zwrócił uwagę, że Wydział jest również 

zainteresowany udziałem w POB 1 (Badania dla Ziemi) w kontekście ekonomicznej analizy 

ochrony środowiska. Spośród pracowników WNE w działaniach Inicjatywy aktywnie 

uczestniczą: dr hab. P. Kaczmarczyk, który zasiada w Komitecie koordynacyjnym POB 5, 

dr hab. M. Brzeziński, prof. ucz. (POB 5) oraz prof. dr hab. M. Czajkowski (działania 

horyzontalne). 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że 20 lutego br. odbyło się spotkanie z Prorektorem 

M. Duszczykiem, na którym zwrócono uwagę na możliwość włączenia się Wydziału  
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w działanie POB 3 w kwestii zagadnień statystycznych i Data Science, a dr hab. K. 

Kopczewska, prof. ucz. mogłaby zostać włączona do Komitetu koordynującego tego POB-u. 

Dr hab. M. Brzeziński poinformował, że powstała strona internetowa Inicjatywy 

(http://inicjatywadoskonalosci.uw.edu.pl/) oraz zachęcił pracowników do zapoznania się z 

informacjami zamieszczonymi na tej stronie. W ramach Inicjatywy realizowanych będzie 70 

działań, co stwarza wiele możliwości włączenia się w ich realizację. Inicjatywa stwarza 

możliwość pozyskania grantów oraz udziału w konkursach dających możliwość zatrudnienia 

na stanowisku post-doc i realizowania działań w ramach danego POB-u. Ponadto środki z 

Inicjatywy mogą zostać przeznaczone na zatrudnienie naukowców z zagranicznych ośrodków 

na potrzeby prowadzonych badań, opłacenie udziału w konferencjach, wyjazdów studyjnych 

czy kwerend bibliotecznych. 

Prof. dr hab. J. Kudła przypomniał, że 24 lutego br. odbyło się inauguracyjne spotkanie w 

ramach Inicjatywy z udziałem Prorektora M. Duszczyka, który jest jej koordynatorem na 

Uniwersytecie. Ponadto Prorektor M. Duszczyk chciałby być obecny na inauguracyjnych 

spotkaniach dla każdego POB-u. 

Dr hab. K. Śledziewska, przypomniała, że w ramach POB 5 Wydział jest odpowiedzialny 

m.in. za realizację działania Impactful Digital Alliance, w którym będą prowadzone badania 

dotyczące transformacji cyfrowej. 

Dziekan J. J. Michałek zwrócił uwagę, że działania w ramach Inicjatywy będą wspierane w 

ramach mikrograntów, ale wymaga to złożenia odpowiednich wniosków. Dziekan 

J. J. Michałek przypomniał, że udział w POB-ach nie zwalnia pracowników z aplikowania o 

granty. 

Po drugie, na posiedzeniu styczniowym Senatu Prorektor A. Tarlecki przedstawił zasady 

oceny nauczycieli akademickich (materiały na ten temat zostały przesłane do członków Rady 

Wydziału przed obradami). W myśl nowych zasad powinny zostać powołane odpowiednie 

Komisje, które będą oceniały działalność i osiągnięcia: naukowe, dydaktyczne, organizacyjne 

oraz w dziedzinie podnoszenia kompetencji zawodowych. W Zarządzeniu nr 33 Rektora 

określono szczegółowo zasady powoływania komisji oceniających, metody ich procedowania 

oraz nowy arkusz oceny pracowników. W świetle nowej Ustawy wszyscy pracownicy 

powinni zostać ocenieni w roku następującym po jej wdrożeniu. W interpretacji Prorektora 

M. Duszczyka pracownicy, którzy zostali ocenieni w roku 2019 nie muszą być już oceniani w 

bieżącym roku. Członków komisji oceniającej powołuje JM Rektor uwzględniając 
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rekomendacje dziekana, zaopiniowane przez Radę Wydziału. Dyskusja na posiedzeniu Senatu 

dotyczyła m.in. roli cząstkowej oceny Rady Dyscypliny i Rady Dydaktycznej, sposobu 

powoływania członków komisji oceniających spoza UW oraz komisji interdyscyplinarnej 

przez JM Rektora. 

Prof. dr hab. J. Kudła zaznaczył, że osoby ocenione przed rokiem 2019 zostaną poddane 

pełnej ocenie okresowej. W przypadku pracy dydaktycznej pracownika w co najmniej dwóch 

jednostkach brana będzie pod uwagę opinia jednostki, w której pracownik prowadzi łącznie 

co najmniej 2/3 swoich zajęć dydaktycznych. Jednak opinie przygotowane przez Rady 

Dyscyplin i Rady Dydaktyczne nie są wiążące dla Komisji Oceniającej. 

Dr hab. T. Kopczewski zwrócił się z pytaniem, czy osoby zatrudnione w latach 2019-2020 

będą poddane ocenie okresowej. W odpowiedzi dziekan J. J. Michałek stwierdził, że zgodnie 

z ustaleniami na posiedzeniu Senatu takie osoby nie będą poddawane ocenie okresowej. 

Po trzecie, na posiedzeniu styczniowym dyskutowano i przyjęto zasady rekrutacji do szkół 

doktorskich w roku akademickim 2020/2021 (materiały na ten temat zostały przesłane do 

członków Rady Wydziału przed obradami) oraz uchwały niektórych rad dyscyplin. W ramach 

spraw bieżących JM Rektor zwrócił uwagę na artykuł opublikowany w Forum akademickim 

(https://forumakademickie.pl/news/pablo-szara-eminencja/). W artykule opisano działalność 

doktoranta Pawła Piwowara, pełniącego obowiązki kierownika Sekcji Promocji i Informacji 

WPiA, który miał oddziaływać na głosowania przedstawicieli studentów na posiedzeniach 

Senatu. Dziekan WPiA, prof. dr hab. T. Giaro, poinformował, że zawiesił p. Piwowara w 

pełnieniu obowiązków, a JM Rektor powołał Komisję do zbadania tej sprawy. W skład 

Komisji weszli przewodniczący komisji senackich: prof. dr hab. E. Czerniawska, prof. dr hab. 

P. Kulesza, prof. dr hab. R. Kuźniar, prof. dr hab. Z. Marciniak i prof. dr hab. T. Żylicz oraz 

dr M. Zalewska. 

Prof. dr hab. T. Żylicz poinformował, że Komisja zamierza przygotować raport w tej kwestii 

na marcowe posiedzenie Senatu. 

Na lutowym posiedzeniu Senatu omawiano głównie zagadnienia związane ze sprawami 

personalnymi i korektami w programach nauczania. Jedno z głosowań dotyczyło pracownika 

naszego Wydziału – przegłosowano zatrudnienie dr. hab. P. Strawińskiego na stanowisko 

profesora uczelni. Dziekan J. J. Michałek serdecznie pogratulował awansu Panu Profesorowi. 
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Dziekan J. J. Michałek zauważył, że nastąpiła zmiana polityki w kwestiach awansowych. 

Większość Wydziałów przechodzi z procedury konkursowej na system awansu 

wewnętrznego. 

Po drugie, JM Rektor poinformował, że Ministerstwo Nauki i Szkolnictwa Wyższego 

przesłało propozycję nowelizacji Ustawy 2.0. Nowela ta ma chronić wolność słowa na 

uczelniach poprzez powołanie specjalnej Komisja ds. wolności, która składałaby się z 9 osób. 

JM Rektor poinformował, że Rada Główna Szkolnictwa Wyższego i Konfederacja Rektorów 

Uczelni Warszawskich krytycznie ocenia tę propozycję nowelizacji. 

Po trzecie, Prorektor M. Duszczyk wyjaśniał sytuację związaną z wpisywaniem publikacji za 

rok 2019 do PBN-u repozytoryjnego, utworzonego specjalnie dla UW (pracownicy 

Uniwersytetu otrzymali list w tej sprawie). Wpisy z tego PBN-u powinny zostać przeniesione 

systemowo lub przez informatyków z UW, do nowego PBN-u. Natomiast nie ma pewności 

kiedy nowy PBN zostanie uruchomiony.  

Dziekan J. J. Michałek zwrócił się z prośbą do pracowników o przesłanie pierwszych stron 

swoich publikacji do wydziałowej Sekcji ds. badań i publikacji do 6 marca br., aby można 

było je wpisać do PBN-u sprawozdawczego. Ponadto dziekan J. J. Michałek zaapelował o 

sprawdzenie i uzupełnienie listy swoich publikacji w systemie ORCID, zwłaszcza tych, które 

nie są automatycznie pobieranie z innych baz. 

Prof. dr hab. J. Kudła, poinformował, że prośba o przesłanie pierwszych stron publikacji 

wynika z migracji danych z PBN repozytoryjnego do sprawozdawczego, a następnie do PBN 

2.0. Pozwoli to na skorygowanie danych w PBN 2.0, jeżeli migracja nie przesłałaby 

wszystkich danych. 

Dr hab. T. Kopczewski poprosił o doprecyzowanie za jaki okres należy przesłać pierwsze 

strony publikacji do Sekcji ds. badań i publikacji. W odpowiedzi dziekan J. J. Michałek 

stwierdził, że prośba dotyczy publikacji za rok 2019. 

Prof. dr hab. Bednarski poprosił o wskazanie osoby, do której należy przesłać pierwsze strony 

publikacji. Dziekan J. J. Michałek odpowiedział, że pliki należy przesyłać na adres mailowy 

granty@wne.uw.edu.pl lub do p. Moniki Cedro. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że na stronie internetowej Uczelnianej Komisji 

Wyborczej zostały zamieszczone informacje o harmonogramie wyboru władz rektorskich. 

Wybory indykacyjne na rektora odbędą się w 3 marca br. Natomiast ze wstępnych informacji 

otrzymanych od Przewodniczego Wydziałowej Komisji Wyborczej wynika, że indykacyjne 
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wybory na dziekana odbędą się dnia 5 marca. Ponadto, w dniu 26 lutego br. zostało 

zaplanowane spotkanie z prof. dr. hab. Filipem Żarneckim, kandydatem na rektora. Dziekan 

J. J. Michałek zaprosił wszystkich zainteresowanych do udziału w spotkaniu. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że konferencja wydziałowa odbędzie się w dniach 25-

27 września w Kazimierzu Dolnym. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że w dniu 19 lutego 2020 roku odbyła się Toruniu 

uroczysta gala, na której Minister Jarosław Gowin wręczył nagrodę Ministra Nauki i 

Szkolnictwa Wyższego za całokształt dorobku naukowego dla prof. dr. Odeda Starka. 

 

Ad. 5. 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że w czasie poprzedniego posiedzenia Rady Wydziału 

powołano Zespół ds. kryteriów podziału środków na badania, którego celem było 

sformułowanie rekomendacji do podziału środków, wyodrębnianych przez Wydział na 

badania. Mandat tego zespołu został rozszerzony na kryteria przyznawania innych nagród w 

ramach Wydziału. Członkami tego Zespołu są: dr hab. M. Brzeziński, prof. dr hab. M. 

Czajkowski, dr hab. M. Krawczyk, prof. ucz., prof. dr hab. J. Kudła, dr B. Łopaciuk-

Gonczaryk, dr hab. P. Strawiński, prof. ucz. oraz dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. 

Proponowane zasady rozdziału środków oraz wyróżniania za osiągnięcia naukowe 

przedstawił prof. dr hab. J. Kudła. 

Prof. dr hab. J. Kudła poinformował, że zaproponowane zasady rozdziału środków 

uwzględniają zasady ewaluacji jednostek naukowych, z pewnymi modyfikacjami związanymi 

z preferencjami Wydziału. 

Prof. dr hab. B. Liberda zapytała o sposób przeliczenia liczby punktów za publikacje 

opublikowane przed 2019 rokiem. W odpowiedzi prof. dr hab. J. Kudła stwierdził, że 

oczekujemy na wytyczne Ministerstwa NiSW w tej sprawie. 

Prof. dr hab. J. Kudła zwrócił uwagę, że w przypadku współautorstwa publikacje mogą 

wypełnić więcej niż 4 sloty i nie sumować się do liczby całkowitej, dlatego w punkcie 7 

zaproponowanych zasad uwzględniono wliczenie ich części ułamkowej. 

Prof. dr hab. J. Kudła zwrócił również uwagę, że w punkcie 3 zaproponowanych zasad 

wyróżniania za osiągnięcia naukowe zawarto wyjątki od reguły punktacji wydawnictw i 

czasopism Ministerstwa NiSW. W przypadku publikacji w czasopismach: Nature i Science 
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przyznanych będzie 1000 punktów, a w: Quarterly Journal of Economics, American 

Economic Review, Journal of Political Economy oraz Econometrica 500 punktów. Przy czym 

w przypadku publikacji współautorskich liczba punktów będzie dzielona przez pierwiastek z 

liczby autorów publikacji. 

Dr hab. R. Gabryelczyk zapytała czy rozdział środków na badania będzie niezależny od 

dyscypliny naukowej wskazanej przez pracownika. Prof. dr hab. J. Kudła stwierdził, że 

rozdział środków będzie uzależniony jedynie od afiliacji instytucjonalnej (wydziałowej) 

autora publikacji. 

Prof. dr hab. M. Bednarski zapytał o reguły przyznawania punktów za publikacje będącymi 

rozdziałami w monografiach naukowych wydanych przed 2019 rokiem. Prof. dr hab. J. Kudła 

stwierdził, że w tej kwestii oczekujemy na wytyczne Ministerstwa NiSW. 

Dr hab. J. Fałkowski poprosił o wyjaśnienie, dlaczego jako rok wydania publikacji przyjęto 

jako główne kryterium datę publikacji on-line, a nie rok wydania woluminu, co mogłoby 

uprościć zasady. Prof. dr hab. J. Kudła odpowiedział, że przyjęcie roku wydania woluminu 

może opóźnić zgłoszenie publikacji, co powoduje, że publikacja nie będzie uwzględniona 

przy rozdziale środków na badania oraz na potrzeby przyznawania nagród za osiągnięcia 

naukowe. 

Wniosek w sprawie przyjęcia zasad rozdziału środków wydziałowych na badania oraz oceny 

działalności naukowej dla potrzeb przyznawania nagród za działalność naukową został 

przyjęty w głosowaniu jawnym, przy jednym głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 6. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Statystyki i Ekonometrii o przedłużenie 

zatrudnienia dr hab. M. Kalbarczyk na stanowisku adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo- dydaktycznych) w tej Katedrze. Wniosek ten był rozpatrywany przez Komisję ds. 

zatrudnienia 24 lutego br.  

Prof. dr hab. J. Kudła poinformował, że Komisja jednogłośnie zarekomenderowała 

przedłużenie zatrudnienia dr hab. M. Kalbarczyk. 

W głosowaniu tajnym za przedłużeniem zatrudnienia dr hab. M. Kalbarczyk na stanowisku 

adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i 

Ekonometrii oddano 39 głosów: 39 głosów za. 
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Ad. 7. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Mikroekonomii o przedłużenie zatrudnienia dr 

A. Kukli-Gryz na stanowisku adiunkta w wymiarze ½ etatu (w grupie pracowników 

dydaktycznych) w tej Katedrze.  

Prof. dr hab. J. Kudła poinformował, że w dniu 24 lutego br. Komisja ds. zatrudnienia 

jednogłośnie zarekomendowała przedłużenie zatrudnienia dr A. Kukli-Gryz. 

W głosowaniu tajnym za przedłużeniem zatrudnienia dr A. Kukli-Gryz na stanowisku 

adiunkta w wymiarze ½ etatu (w grupie pracowników dydaktycznych) w Katedrze 

Mikroekonomii oddano 40 głosów: 39 głosów za, 1 głos przeciw. 

 

Ad. 8. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Mikroekonomii o przedłużenie zatrudnienia dr. 

J. Witajewskiego-Baltvilksa na stanowisku adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w tej Katedrze. Wniosek ten był rozpatrywany przez Komisję ds. 

zatrudnienia 24 lutego br. 

Prof. dr hab. J. Kudła poinformował, że Komisja jednogłośnie zakomenderowała przedłużenie 

zatrudnienia dr. J. Witajewskiego-Baltvilksa. 

W głosowaniu tajnym za przedłużeniem zatrudnienia dr. J. Witajewskiego-Baltvilksa na 

stanowisku adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze 

Mikroekonomii oddano 40 głosów: 40 głosów za. 

 

Ad. 9. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Ekonomii Politycznej o zatrudnienie dr. hab. 

J. Fałkowskiego na stanowisku profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w tej Katedrze. 

Prof. dr hab. J. Kudła poinformował, że w dniu 24 lutego br. Komisja ds. zatrudnienia 

jednogłośnie zarekomendowała zatrudnienie dr. hab. J. Fałkowskiego. 
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W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr. hab. J. Fałkowskiego na stanowisku profesora 

uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Politycznej 

oddano 38 głosów: 38 głosów za. 

 

Ad. 10. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Informatyki Gospodarczej i Analiz Ekonomicznych 

o zatrudnienie dr hab. R. Gabryelczyk na stanowisku adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w tej Katedrze. Wniosek ten był rozpatrywany przez Komisję ds. 

zatrudnienia 24 lutego br. 

Prof. dr hab. J. Kudła poinformował, że Komisja jednogłośnie zakomenderowała zatrudnienie 

dr hab. R. Gabryelczyk. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr hab. R. Gabryelczyk na stanowisku adiunkta (w 

grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Informatyki Gospodarczej i 

Analiz Ekonomicznych oddano 39 głosów: 37 głosów za, 1 głos przeciw, 1 głos 

wstrzymujący. 

 

Ad. 11. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego o 

zatrudnienie dr hab. K. Śledziewskiej na stanowisku profesora uczelni (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w tej Katedrze. 

Prof. dr hab. J. Kudła poinformował, że w dniu 24 lutego br. Komisja ds. zatrudnienia 

jednogłośnie zarekomendowała zatrudnienie dr hab. K. Śledziewskiej. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr hab. K. Śledziewskiej na stanowisku profesora 

uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i 

Teorii Handlu Zagranicznego oddano 38 głosów: 38 głosów za. 

 

Ad. 12. 

Wpłynął wniosek od Zakładu Finansów Ilościowych o zatrudnienie dr. hab. P. Wójcika na 

stanowisku adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w tym Zakładzie. 

Wniosek ten był rozpatrywany przez Komisję ds. zatrudnienia 24 lutego br. 
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Prof. dr hab. J. Kudła poinformował, że Komisja jednogłośnie zakomenderowała zatrudnienie 

dr hab. P. Wójcika. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr. hab. P. Wójcika na stanowisku adiunkta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Zakładzie Finansów Ilościowych oddano 39 

głosów: 39 głosów za. 

 

Ad. 13. 

Dziekan J. J. Michałek wręczył dyplom za 45-lecie działalności zawodowej prof. dr. hab. 

M. Bednarskiemu przyznany przez JM Rektora. Dziekan J. J. Michałek złożył serdecznie 

gratulacje prof. dr. hab. M. Bednarskiemu. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował o przyznaniu przez JM Rektora dyplomu za 20-lecie 

działalności zawodowej dla dr. hab. P. Kaczmarczyka. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że zgodnie z informacjami przekazanymi przez 

Prorektora M. Duszczyka publikacje Wydawnictwa Uniwersytetu Warszawskiego są blisko 

wpisania do bazy Web of Science. 


